
Generalforsamling Kildepladsen Troldbjerg  d. 26/3 2025 

 

Dagsorden: 
1.      Valg af Ordstyrer 
2.      Bestyrelsens beretning 

3.      Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse 
4.      Budget for det kommende år fremlægges til godkendelse 
5.      Behandling af indkomne forslag 
6.      Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

7.      Valg af revisor 
8.      Eventuelt 

 
 

Bestyrelsen består af: 
Formand: Jacob Brandt Rasmussen 
Kasserer: Ib Asp 
Allan Gammelgaard -er på valg! (accepterer genvalg) 

Peter Kreutzfeldt -er på valg! (accepterer genvalg) 
Gustav Wetche 
Suppleanter: 
Niels Pytlich -er på valg! (accepterer genvalg) 

 

Der er indkaldt til generalforsamling d. 28/2 2025 
  

• Ad 1 
Niels Pytlich valgt til ordstyrer. 
Dagsorden er udsendt rettidigt.  
Ingen indkomne forslag. 

• Ad 2 
Det forgangne år har været travlt. 
Vi har langt om længe fået godkendelse til ny boring samt godkendelse af kommunekrediteret lån. 
Vi har fået godkendt at bore i 70 meters dybde. 
Efterfølgende er der prøvepumpet og samtidig pejlet. Alt her ok. 
Ingen uønskede stoffer i vandet andet end hvad der i forvejen kan renses i nuværende filtre. 
Ny boring kan lavere ca. 10 m3/t 
Den eks. Boring er godkendt til at oppumpe 75000 m3/år 
Der er konstateret relativ høj sænkning ifm. Pumpning på ny boring. 
Ibrugtagning bliver omkring ¼. 
 
Vi har fået installeret nye vandure med fjernaflæsning.  Holdbarhed ca. 15 år. 
Jacob har haft problemer med login ifm. Aflæsning men har oplevet god hjælp fra brødrene dahl 
som er det firma der har solgt vandurene. 
Vi lægger en adresse frem på hjemmesiden så det er synligt hvor og hvordan man logger ind. 
Vi har udskiftet til ny server således IT sikkerheden skulle være ok.  
 



Ovenstående projekter er financieret via kommunekredit.  Vi har lånt 1,2 mio kr til  3,26% 
fastforrentet over 25 år. 
Lånet er konverteret om til et såkaldt grønt lån. 
 
Vi får lavet vandprøver af firmaet SGS fra Ålborg.  
Der blev for 3 uger siden taget en prøve i Fensten hvor det bakteriologiske tal viste en meget 
forhøjet værdi. 
Efterfølgende er der taget en prøve med en lav værdi igen. Det skulle efter sigende være sand i 
luften fra Sahara ørkenen som kan påvirke de åbne filtre i Fensten. Alt ok nu. 
 
Der er markeret BNBO areal rundt om kildepladsen. Vi har indgået aftale med landmanden om 
udtagelse af arealet fra normal drift.(gødnings og pesticidfrit) 
 
Hvad gør vi ved strømnedbrud. 
Problematisk at etablere generatorer da spildevandscentret ikke har generatorer, hvilket  gør at 
man i så fald ikke kan komme af med vandet i det tilfælde. 
 
Miljøstyrelsen påtænker at de i løbet af 2026 vil få kortlagt hvor det kan være relevant at gøre mere 
for beskyttelsen af drikkevandet. 
 
Beretning godkendt. 
 

• Ad 3 
Grundet skift af revisor har vi ikke historik i regnskabet. Det kommer fremover. Vi bruger i dag 
vandværkernes EDB central hvor det før var Christensen og Kjær. 
Vi fik forlænget byggekreditten da ovenstående projekter først blev færdiggjort her i april i år. 
Der er indregnet i vandprisen at der skal være overdækning til udskiftning af vandure igen om 15 
år. 
Vi har en KK på 250.000. Den skulle helst være rigelig stor grundet en fornuftig overdækning. 
 
Udgifter i 2025; 
Ny boring. 359.000 
Vandure alt inklusiv 333.000 
Computer m.m.30.000  
Ny revisor. 51.000 årligt 
Vi forventer ekstra regninger omkring ny boring i 2025 på160.000 
Nedlægning fensten værket 58.000 
Vi skal have installeret nye hovedmålere som tager hver enkelt på. Det vil koste 100.000 
 
To forbrugere er nedlagt siden sidst. 
Måske kommer to nye på Balshavevej. 
 
Ib har gennemgået de fleste af tallene i udleverede materiale. 
 
Regnskabet godkendt. 
 

• Ad 4 
Der forventes ikke de store ændringer i 2025. 
Der burde være økonomi til at få færdiggjort projekter i 2025. 



Ib gennemgår budgettet i udleveret materiale. 
 
Revision falder efter skiftet til ny revisor er faldet helt på plads. 
 
Budget godkendt. 
 

• Ad 5 
Takstbladet. 
Takster er uændret i år. 
Vi vil fremover aflæsning til 31/12 fremover grundet den automatiske aflæsning. 
Der bliver fremover indkrævet halvårligt fremover for forbrugere over 500 m3 årligt. 
Ligeledes bliver der opkrævet kvartalsvis for forbrugere over 2000 m3 årligt. 
Ovennævnte udligner likviditeten væsentligt på værket. 
 
Takstblad godkendes. 
 

• Ad 6 
Andre forslag til bestyrelsen. Ingen. 
Der er genvalg til Allan, Peter og Niels. 
Revisor genvalgt. 
 

• Ad 8 
Vi undersøger hvordan folk finder link eller app til fjernaflæsning. Det er ugennemskueligt som det 
er nu.  
Der har været vandbrud på Hedemarksvej 46. Kunden spørger om vandværket kan hjælpe med at 
dække tab. Det tager bestyrelsen op. 
Alarm hvis der er overforbrug i hver enkelt by. Derfor får vi fremover sektionsmålere til formålet. 
Den kommer til smeden som reagerer på det. 
Der har været problemer med at finde stophaner i Halling.   
Christian Fogh og andre forbrugere i Halling har stadig oplevet problemer med vandtrykket. 
Bestyrelsen arbejder videre med problemet. 
Må der dyrkes økologisk drift i BNBO. Svaret er ja. 
 
Generalforsamlingen afsluttes hermed. 
 
Jacob runder af med at sende en stor tak til Ib Asp for det store arbejde i bestyrelsen. 
 
Hermed er det et traktement for alle fremmødte. 
 

 
 


